

STYREMØTE GIFS**DATO : 26.11.24****STED : Google meet**

Til stede : Pål, Thomas, Rasmus, Hanne og Marius.

Kommende møte: andre tirsdag/mnd

| PKT. | SAKER | ANSV | DATO |
|------|--|-------|----------|
| 1 | <p>Pumptrack-camp</p> <p>Det ble diskutert å legge til Pumptrack-campen under aktivitetsuka i 2025, spesifikt fra 3. til 10. mai.</p> <p>24.10.24 Hanne har snakket med Seb og han er klar til neste år under aktivitetsuka. Vi synes prisen var noe høy, men Hanne sier at dette er noe som kan diskuteres.</p> <p>Rasmus har snakket med kommunen og de er positive til dette, men det er fortsatt uklart om det er noen midler vi kan søke. Rasmus ser videre på denne muligheten. I forhold til å søke midler i bypakka er det fint om opplegget kan gjøre at man blir sikrere i trafikken. Pumptrack i Bærum ble finansiert av slike midler da det bidrar til økte ferdigheter i trafikken. Opplegg vedr ferdighet er også noe som GIFS kan gjøre, men at vi søker om penger til hele pakka.</p> <p>#2611 Punktet står</p> | Hanne | Uka 2025 |
| 2 | <p>Klopping (stirydding)</p> <p>Det skal opprettes et arrangement for klopping førstkommende torsdag. Marius sender bilde til Pål, som oppretter arrangementet. Ferdighetssenteret skal også involveres.</p> <p>24.10.2024 Pål og Marius organiserer en dugnad med mindre personer for å bygge denne kloppen. En dugnad på resten av ferdighetssenteret kan vente til våren.</p> <p>#2611 Kloppen er klar til bruk. Noe småfinish er igjen.</p> | Pål | 2024 |

| | | | |
|---|--|--------|-------------|
| 3 | <p>Opprettelse av Instagram-konto</p> <p>En ny Instagram-konto skal opprettes og kobles opp mot Gresvik IF Stisyklisters åpne side. Marius vil sørge for at innlegg på Instagram automatisk blir delt på Facebook.</p> | Marius | 1 des. |
| 4 | <p>FH-turer</p> <p>Hanne følger opp med Siv angående FH-turene. Målet er å få dette som et fast tilbud. 24.10.24 Ikke gjennomflørt noen turer i 2024. Dette tas opp i 2025.</p> <p>2611 - intet nytt - neste år.</p> | Hanne | |
| 5 | <p>Klubbkveld Kjerringåsen</p> <p>To datoer for klubbkveld skal fastsettes. Foreløpige datoer er 5. og 19. september. Hanne kontakter Mysen & Leif for bekreftelse.</p> <p>24.10.24 Klubbkvelder har vært gjennomført i 2024. Dette gjentar vi i 2025</p> | Hanne | 2025 |
| 6 | <p>Dokumenter på ett sted</p> <p>Det ryddes i dokumentene og det legges på Disk. Det benyttes dette møtereferat i tiden fremover. Hanne sender dette videre til klubben. Pål rydder i dokumentene.</p> <p>#2611 Står.</p> | Hanne | Fortløpende |
| 7 | <p>NC Kjerringåsen</p> <p>Gjennomført med glans, Stor takk til Romar. Foreløpig ser det ut som økonomien går i 0,- Dette uten støtte fra Mysen IF. Pål snakker med Henrik Goska.</p> <p>#2611 Siste oppsummering av regnskapet gjenstår</p> | Pål | 2024 |
| 8 | <p>Risikovurderinger av turene</p> <p>Det er usikkert på om dette er ferdigstilt, det var noen diskusjoner tidligere, hva ble diskutert? Thomas lager en mappe og legger inn dokumentene på Disk.</p> <p>#2611 - Er klart. Vi går igjennom veileder og vurderinger på et fysisk møte i Trondalen.</p> | Thomas | |
| 9 | <p>Julebord</p> <p>Invitasjon på julebord er sendt ut.</p> | Hanne | 2024 |

| | | | |
|----|--|-------|---------------|
| | # Julebord blir i Trondalen, klubbhus. (5 des) | | |
| 10 | <p>Kampen om "Finn"</p> <p>Arrangement er opprettet, gjennomføres 26 oktober. Oppdateres med rett løype og at det er på eget ansvar. Anbefaler alle å ha lisens ved slike konkurranser.</p> <p># Gjennomført</p> | Pål | uke 43 |
| 11 | <p>Lisenser 2025</p> <p>Lager en post om dette neste sesong. Dette er å anbefale for alle som sykler.</p> | Pål | Januar 2025 |
| 12 | <p>Klubbtrøyer</p> <p>Sjekke interessen for dette blant medlemmene. Det er en pott i GIF som skal deles på underklubbene. Dette sjekker Hanne om det er noe sykkel kan få dekket av klubben, det ble nevnt jakker til de som er rundt og konkurrerer. Sjekke mulighet for en genser med logo.</p> | Hanne | November 2024 |
| 13 | <p>Team Telt</p> <p>Skal bestille opp et telt med mål 3x6m. Ønsker at det ikke er kun GIF logo, men GIFS logo. Må være klart til neste sesong. Om noe kommer over et tilbud, så send dette videre til de andre.</p> <p>#2611 Bør ha telt klart til cruxjam</p> | Hanne | 2025 |
| 14 | <p>Guider utover høsten</p> <p>Hvordan skal vi fordele guiderollene utover høsten? Mix: Rasmus oddetall og Pål partall. El tur: Thomas står fast på alle elturer og gir beskjed om det ikke passer. Tirsdagstur: Tirsdagstur partall. Ungdom: Pål frem til snøen kommer eller det blir lite interesse. Publiseres på FB hvordan vi løser turene utover høsten.</p> | Hanne | |
| 15 | <p>Ungdomsgruppen 2025</p> <p>Hvordan skal dette organiseres i 2025? Andreas og Pål holder i dette foreløpig.</p> | Pål | |

| | | | |
|----|--|--------|-------------|
| | #2611 Pål tar en sjekk på hvem som blir med å drar i denne gruppa | | |
| 16 | <p>Deltakere på ritt</p> <p>Det har kommet spørsmål om å få dekket noe vedr ritt eller liknende for de som representerer klubb. I andre klubber får noe støtte til deltakelse. GIFS har ikke treningsavgift, noe som gjør det litt annerledes. Dette diskuteres videre utover høsten.</p> | Pål | 2024 |
| 17 | <p>Budsjett 2025</p> <p>Ska inn innen 01 desember. Hanne sjekker hva som er fakt i forbindelse med NC og spør etter oppdaterte tall for 2024.</p> <p>#2611 Hanne ber om kostnader for GIFS i 2024.</p> | Hanne | 01 desember |
| 18 | <p>Politiattester</p> <p>Alle må ha dette, selv de som er med på feks ungdomsturer. Hanne purrer opp de som mangler.</p> <p>#2611 Hanne sjekker opp hvem som mangler dette fra sykkel. Pål sjekker om det kan være aktuelt for Knut.</p> | Hanne | |
| 19 | <p>Downduro i Kjerringåsen</p> <p>Et lite uhøytidelig ritt i Kjerringåsen har kommet som et forslag. Dette synes vi var en god ide.</p> <p>#2611 Står.</p> | Marius | 2025 |
| 20 | <p>Treningsavgift GIFS</p> <p>Dette er noe vi vurderer i GIFS. Turavgift? Treningsavgift ungdom? Hva skal det dekke.</p> <p>#2611 Står</p> | Hanne | |
| 21 | <p>Avslutning for ungdom 4/12 @ klubbhus</p> | | |